
Jednotný vizuální styl JAMU 

 

 

V roce 2017 oslaví JAMU sedmdesát let od svého založení. 

Jedním z plánovaných příspěvků k oslavám výročí je i inovace vizuálního 

stylu akademie.            Jaký je současný stav používaných značek? Kdy a 

jak vznikly?                                                         Co očekáváme od nového 

vizuálního stylu? Jak probíhá výběrové řízení a co to všechno bude stát? 

Projeví se to i na našem webu? 

Na tyto a další otázky odpoví členové pracovní skupiny, která pod vedením 

prorektora doc. Mgr. Richarda Fajnora soutěž o jednotný vizuální styl 

JAMU připravuje. 

Účast přislíbila také doc. Mgr. Irena Armutidisová z VUT, které svůj vizuální 

styl nedávno výrazně proměnilo. 

 

Setkání proběhne 27. května 10:00 v místnosti 104 na DIFA JAMU  


